
Zápis z členské schůze 

Českého křeččího klubu, z. s. 

IČ 26571951, se sídlem Raisova 709/30, 466 01, Jablonec nad Nisou 

konané dne 15.12.2023 

 

Místo konání: on-line platforma Jitsi Meet. 

Členskou chůzi ČKK, konanou dne 15.12.2023 (dále je „členská schůze“) zahájila v 19.15 hod. 

Zahájila předsedkyně výboru Bc. Lucie Bláhová. 

V době zahájení bylo přítomno 15 členů z celkových 68. 

Po vyhotovení prezenční listiny bylo přistoupeno k volbě předsedajícího a zapisovatele členské 

schůze, přičemž jako předsedající byla navržena Bc. Lucie Bláhová a jako zapisovatel byla navržena 

Ing. Jiřina Slavíková. 

Hlasování proběhlo veřejným písemným vyjádřením v chatu na platformě Jitsi Meet. 

 

Hlasování č. 1 - volba Bc. Lucie Bláhové předsedajícím členské schůze 

Hlasování proběhlo aklamací s těmito výsledky: pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Předsedajícím členské schůze byla zvolena Bc. Lucie Bláhová. 

 

Hlasování č. 2 - volba Ing. Jiřiny Slavíkové zapisovatelem členské schůze 

Hlasování proběhlo aklamací s těmito výsledky: pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: zapisovatelem členské schůze byla zvolena Ing. Jiřina Slavíková. 

 

Bylo konstatováno, že je přítomno 16 členů z celkového počtu 68 členů a že členská schůze je není 

usnášeníschopná. Předsedající tedy oznámila, že s ohledem na nepřítomnost nadpoloviční většiny 

členů bude v zákonné lhůtě svolána členská schůze náhradní, která bude usnášeníschopná při 

jakémkoli počtu přítomných členů. 

 

 

 

  



DISKUZE 

 

Otázka: Proč se ta druhá schůze neudělá za 5 min po ukončení té první? 

Odpověď: Chceme dát všem členům možnost si vybrat na náhradní schůzi takový termín, který jim 

bude nejvíce vyhovovat, aby se mohli podílet na všem, co se na schůzi bude probírat. Proto vždy 

dáváme vybrat z několika termínů. 

 

Otázka: Jana Matějková se ptá, proč nedostala odpověď, zda budeme od ní chtít výstavní standardy 

křečíka Roborovského?  

Odpověď: Řešíme, zda můžeme zavázat spolek na dobu neurčitou, že Jana Matějková bude jediná 

oprávněná osoba ke změně výstavních standardů křečíka Roborovského.  

 

Otázka: V dubnu se plánuje výstava v Benešově nad Ploučnicí pro křečky syrské a křečíky 

Roborovského, jestli vůbec má smysl kategorii pro Roboráčky otevírat? 

 

Proběhla diskuze s CHS HamStar (nepřijedou), CHS MiaBaraU (nepřijedou), CHS Adani-zari (naloží 10 

křečků a přijede), CHS Luna (přijede). Bude se posílat hlasování, zda otevírat nebo ne. 

 

Otázka: V březnu bude výstava v Praze pro křečky syrské a křečíky džungarské, jste si jistí že přijedou 

lidi vystavovat džungaráčky? 

Stejně jako u roboráčků budeme posílat hlasování, zda otevírat nebo ne. 

 

Otázka: Jak to vypadá s dodáním kokardy za 2. místo pro Pavlu Švajdovou? 

Odpověď: Do 17.12. dáme vědět, zda se podařilo najít u M. Urbanové kokardu či nikoli, případně 

necháme vyrobit přímo u Garka, s tím že dodání bude nejspíše po novém roce. 

 

Otázka: Bude výstava někdy také v Brně? 

Odpověď: Pokud si to vezme nějaký chovatel pod sebe jako “garant výstavy”, tak samozřejmě ano. 

Proběhla diskuze, že možná CHS Samet, CHS Mazlíčci z Brna, Bára Podnecká atp. By si to vzali na 

starost. Takže otevřeme tuto možnost na rok 2025. 

 

Schůze byla ukončena ve 20:30 hod. 

 

……………………………………………..                                                                 …………………………………………….. 

                Předsedající                                                                                                  Zapisovatel 

            Bc. Lucie Bláhová                                                                                     Ing. Jiřina Slavíková 


